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生日蛋糕英文祝福语 在现实生活或工作学习中，大家或多或少都会用到过祝福语吧，祝福语可以传达对他人的关切和问候。怎样才能写出有新意的祝福语呢？以下是小编为大家收集的生日蛋糕英文祝福语，希望对大家有所帮助。 1、当奉献成为一种需要爱，便是那无所...
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在现实生活或工作学习中，大家或多或少都会用到过祝福语吧，祝福语可以传达对他人的关切和问候。怎样才能写出有新意的祝福语呢？以下是小编为大家收集的生日蛋糕英文祝福语，希望对大家有所帮助。
1、当奉献成为一种需要爱，便是那无所谓的事情，在你的生日，接受我遥远而深深的祝福！
When dedication becomes a need love, is that it doesn\'t matter, in your birthday, accept my distant and deeply wishes!
2、在这特殊的日子里，我想说我真高兴，时光没有改变我们的友谊，祝你生日其乐无穷。
In this special day, I want to say I\'m so glad, time hasn\'t changed our friendship, I wish you a fun birthday.
3、每个生灵的诞生都给这个多彩的世界添加了一道颜色，而你是最亮丽的一笔。祝你生日快乐！
Every creature\'s birth to this colorful world adds a color, and you are the most beautiful a pen. I wish you a happy birthday!
4、爸爸，我想您，不仅是在今天，今天是您的生日，虽然我在外地，但我的心已经飞回您的身边！
Dad, I want to you, is not only for today, today is your birthday, although I in other place, but my heart has to fly back to your side!
5、声声的祝福，深深的情谊，请这条小溪捎带着这一切，路过你的家门时送给你。祝福你的生日。
Sound blessing, deep friendship, please convey all this, the stream passing your house for you. Bless your birthday.
6、每年的今天，都是我最牵挂你的日子。愿我的祝福，如一缕灿烂的阳光，在你的眼里流淌，生日快乐！
Every year, today, is my most worried about your day. Let my blessing, like a wisp of a brilliant sun, flowing in your eye, happy birthday!
7、我没有五彩的鲜花，没有浪漫的诗句，没有贵重的礼物，没有兴奋的惊喜，只有轻轻的祝福，祝你生日快乐！
I have no colorful flowers, not romantic poetry, no gifts, no exciting surprise, only gently wishes, happy birthday to you!
8、平凡的我，温柔的你，组成了家的希冀；如水的日子，淡淡的生活，成就了爱的物语；老婆，祝你生日快乐！
Of ordinary I, you, the hope of home; Like water, light life, achievement the tale of love; Wife, I wish you a happy birthday!
9、愿祝福萦绕着你，在你缤纷的人生之旅，在你永远与春天接壤的梦幻里。祝您：心想事成！幸福快乐！生日快乐！
To bless with you, in your colorful life journey, and in your dream spring on the border. I wish you: happy! Happiness! Happy birthday!
10、少时的天真，年轻时的浪漫，花的季节却无缘长相厮守，但我永远忘不了你那特别的日子，祝你生日快乐！
Innocent youth, youth romantic, flower season without a time together, but I will never forget your special day, I wish you a happy birthday!
11、今天是你的是生日，我的爱人，感谢你的辛苦劳碌，感谢你给予我的关心、理解和支持。给你我全部的爱！
Today is your birthday, my love, thank you for your toil, thank you for giving me the concern, understanding and support. All my love to you!
12、虽然书信往返是那样的难得，相聚的时刻是那样短暂，彼此的情谊却把我们紧紧相系。祝生日快乐！
Although letters is so rare, back and forth together time is so short, but each other\'s friendship tie us tightly. I wish a happy birthday!
13、愿你的生日充满无穷的快乐，愿你今天的回忆温馨，愿你今天的梦想甜美，愿你这一年称心如意！
May your birthday be filled with boundless joy, may your memories today be warm ones. May your dreams today sweet, may your contentment this year!
14、今天有了你世界更精彩，今天有了你星空更灿烂，今天因为你人间更温暖，今天因为你我觉更幸福！
Today the world more wonderful to have you, have you more brilliant, the stars today because you more warm, human today because of you I feel more happy!
15、我认为健康和快乐是人生最重要的两件东西，真诚的祝愿健康和快乐永远伴随你，生日快乐！
I think health and happiness is one of the most important two things in life, sincerely wish health and happiness accompany you forever, happy birthday!
16、幸福，愉快，欢乐都由你的生日而来，因为今天是你生日，我的内心也和你一样欢乐愉快！祝你生日快乐
That you are happy, happy, happy birthday, because today is your birthday, my heart is as happy as you are happy! I wish you a happy birthday
17、没有甜美的蛋糕，缤红的美酒，丰厚的礼物，悠扬的生日歌，不要遗憾，你拥有世界上最真心的祝福，生日快乐！
No sweet cake, bean red wine, rich gifts, birthday melodious song, don\'t be sorry, you have the world\'s most sincere blessing, happy birthday!
18、这一刻，有我最深的思念。让云捎去满心的祝福，点缀你甜蜜的梦，愿你度过一个温馨浪漫的生日！
At this moment, have my deepest thoughts. Let cloud wisher to bless with full intention, embellish your sweet dream, wish you have a warm and romantic birthday!
19、特别的爱，给特别的你，愿我的祝福像阳光那样缠绕着你，真诚地祝愿健康和快乐永远伴随你，生日快乐！
Special love, give special you, let my blessing like the sunshine with you, sincerely wish health and happiness accompany you forever, happy birthday!
20、因为你的降临，这一天成了一个美丽的日子，从此世界，便多了一抹诱人的色彩。朋友，祝你生日快乐！
Because of your coming, the day became a beautiful day, from now on the world, then many a wipe attractive color. Friends, I wish you a happy birthday!
21、任时光匆匆，岁月流逝。永不腿色的是祝福；永不改变的是友情。我深深的.祝福你：生日快乐开心！直到永远。
The rush of time, time goes by. Never leg colour is a blessing; It will never change is friendship. I deeply wish you: happy birthday happy! Until forever.
22、感谢上苍在今天给了我一个特别的礼物，就是你。长长的人生旅程，有你相伴是我一生的幸福。亲爱的，祝你生日快乐！
Thank god in today gave me a special gift, is you. Long long journey, accompany with you is the happiness of my life. Dear, I wish you a happy birthday!
23、你是哈蜜我是瓜，生日你不笨瓜瓜，看了短信笑哈哈，不愧是个哈蜜瓜！祝你：看了短信笑哈哈，生日快乐！
Your birthday is ha honey I is melon, don\'t you stupid fellow melons, see a text laugh, not the kui is a ha melon! I wish you: read the text laugh, happy birthday!
24、用我满怀的爱，祝你生日快乐，是你使我的生活有了意义，我对你的情无法用言语表达，想与你共度生命每一天。
With full of my love, happy birthday to you, is you make my life had meaning, my love for you can\'t express in words, want to enjoy life with you every day.
25、是你使我的生活有了意义，我对你的情无法用言语表达，想与你共度生命每一天。用我满怀的爱，祝你生日快乐！
Is you make my life had meaning, my love for you can\'t express in words, want to enjoy life with you every day. With full of my love, I wish you a happy birthday!
26、你长着一对翅膀。坚韧地飞吧，不要为风雨所折服；诚挚地飞吧，不要为香甜的蜜汁所陶醉。朝着明确的目标，飞向美好的人生。
You had a pair of wings. Tough to fly, don\'t be convinced by wind and rain; Sincerely fly, don\'t be beguiled by sweet honey. Toward the clear goal, flew to the good life.
27、生日快乐！让我为你祝福，让我为你欢笑，因为在你生日的今天，我的内心也跟你一样的欢腾快乐！祝你，生日快乐！
Happy birthday! Let me bless for you, let me laugh for you, because in your birthday today, my heart is also happy with you the same jubilation! I wish you a happy birthday!
28、在这个特别的日子里，我没有别的话，只想你知道，每年今天，你都会收到我的祝福，感到我的爱，永远的爱你！
On this special day, I have no other words, just want you to know, every year today, you will receive my blessing, feel my love, love you forever!
29、荧荧的烛光照耀你的脸颊，虽然微弱，却可以延伸到很远，吹灭蜡烛，许个心愿，让满天的星都为你祝福。
Twinkling candlelight shine on your cheeks, although small, but it can be extended to the far, blow out the candles, make a wish, let all over the sky star all bless for you.
30、我的爱，每一个诗人都爱美，你的美更令诗人神飞心醉。但是美是变动的呀，我爱你永远无涯岸。老公，生日快乐！
My love, every poet of beauty, the beauty of your god fly memories more poets. But the beauty is change ah, I love you forever infinite shore. The husband, happy birthday!
31、愿你是风，鼓起白色的帆；愿你是船，劈开蓝色的波澜。生活正在你的前方微笑，勇敢地走上前去，将彩色的人生拥抱。
Wish you are the wind, take a white sail; Wish you are the ship, split the blue waves. Life is in front of you smile, boldly stepped forward, life will be colorful.
32、穷的喝不起水，穷的交不起费，穷的吃不起饭，穷的就剩下碗，穷的浑身都累，穷的就剩下嘴；大方发条信息：祝你生日快乐。
Poor can\'t afford to drink water, poor to pay my fee, poor to eat rice, poor leaves bowl, the poor are all tired, poor leaves the mouth; Generous clockwork information: I wish you a happy birthday.
33、在这无比温馨的时刻，遥向你敬上一杯酒，连同我的衷心祝福，礼不贵，情珍贵。祝福你拥有一个甜蜜温馨快快乐乐的生日。
At this time very sweet, away from a glass of wine to you, together with my best wishes, not expensive, precious. Wish you have a sweet sweet and happy birthday.
34、鲜花再美，也比不上你美，蜜饯再甜，也比不你今天的生日蛋糕甜，生日之即，你的事友忠心祝你生日快乐！永远年轻有活力！
Flowers again beautiful, also can not compare with your beauty, candied sweet again, also ratio not your sweet birthday cake today, birthday, you been faithful friends I wish you a happy birthday! Forever young!
35、在这无比温馨的时刻，遥向你敬上一杯酒，连同我的衷心祝福？礼不贵，情珍贵。祝福你拥有一个甜蜜温馨、快快乐乐的生日。
At this time very sweet, away from a glass of wine to you, along with my best wishes? Gift is not expensive, precious. Wish you have a sweet sweet, happy birthday.
36、一年一度生日，此时此刻，愿你心里溢满快乐，手里拿满礼物！对你深情地说出：宝贝，生日快乐！愿此时成为你最美丽的回忆！
Annual birthday, at this moment, I wish you a happy heart is full and filled with gifts in hand! Deep feeling ground say to you: baby, happy birthday! May be your most beautiful memories!
37、如果生命是疾弛而过的烈车，愿你经过的每一个驿站都是美好的，在这特别的日子里，祝你生日快乐！金钱不缺，微笑不断！
Enterprisesin if life is a disease of the car, and let you pass every station is a good thing, on this special day, I wish you a happy birthday! Don\'t lack money, smile!
38、希望最美好的祝福与喜悦，充满你即将来临的一年。从你的心走向我的心。让我们踏着一路鲜花，在新的一年里，万事如意，吉祥康乐。
Hope the best blessing and joy, full of your upcoming year. From your heart to my heart. Let us through the flowers, all the way in the New Year, wishing you and auspicious well-being.
39、两片绿叶，饱含着它同根生的情谊；一句贺词，浓缩了我对你的祝福。愿快乐拥抱你，在这属于你的特别的一天，生日快乐！
Two green leaf, full of same-rooted born of friendship; A word of greeting, enrichment my blessing to you. May happiness hug you, in this belongs to your special day, happy birthday!
40、祈望你心灵深处芳草永绿，男同事生日祝福语，青春常驻，笑口常开。祝你生日快乐，生日歌歌词，健康幸福，月日生日密码！
Wish you fragrant grass in the abyss of the mind green forever, male colleagues birthday message, youth permanent, laugh often. I wish you a happy birthday, birthday song lyrics, health and happiness, February 2nd birthday password!
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